
Årsmøte 2018 -  dagsorden 
 
1) Åpning av møtet og godkjennelse av stemmeberettigede 
 
2) Valg av møteleder, referent og protokollunderskriver 
 
3) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
4) Godkjenning av årsberetning og årsregnskap 
 
5) Behandle forslag og saker 
 
6) Fastsette medlemskontingent og vedta budsjett 
 
7) Valg 
 
 
1) Åpning av møtet og godkjennelse av stemmeberettigede 
##  stemmeberettigede til stede ved starten av møtet: 
 
 

 Navn Stemmeberettiget 

1 Torvald Karlsen 1 

2 Svein Warberg 1 

3 Norvald Hylland Ikke til stede 

4 Harald Fuglseth 1 

5 Svein Erik Kringstad 1 

6 Tony Myrmellom 1 

7 Per Reidar Nappen Arsua 1 

8 Ørjan Flatseth 1 

9 Einar Skarsbø 1 

10 Johan Wolff 1 

11 Rolf Kalvø Ikke til stede 

12 Reidar Lier 1 

13 Atle Danielsen Ikke til stede 

14 Morten Tønsager 1 



15 Jostein Westgaard 0 

16 Paul Amundsen 0 

17 Berge Frimanslund 0 

 
 
2) Valg av møteleder, referent og protokollunderskriver 
Valg av møteleder:  Harald Fuglseth 
Referent og protokollunderskriver : Svein Erik Kringstad og Tony Myrmellom 
 
 
3) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Det ble varslet om årsmøtet i fjor høst, og på klubbsidene rundt årsskiftet. 
Ble godkjent. 
 
 
4. Årsberetning og regnskap: 
I året som er gått har det skjedd mange ting: 
 

● Nye lokaler i Valkendorfsgate/Christian Michelsens gate 4 
● Medlemskap i Norsk Sjakkforbund 
● Nye klubbsider på internett 
● Registrert i Brønnøysund og egen bankkonto 
● Deltagelse i seriesjakken i forbundet 
● Ellers de vanlige turneringene med Atle og Reidar på førsteplasser i vår/høst-turneringer.  

 
Årsberetningen og regnskap ble godkjent (Se vedlegg) 
 
 
5. Forslag og saker til behandling 
a) Terminliste/spilleplan 
b) Rettelse av skrivefeil på spilletid som skal være 90 minutt + 30 sek/trekk på hele partiet 
c) Fortsatt bruk av nye klubbsider på internett 
d) Fortsette med seriesjakk 2018/19 
e) Nytt opplegg for premiering - Stor klubbpokal med gravering 
f) Evt. nye planer i nye lokaliteter. Styret arbeider med å utvide tilbudet men en ekstra dag i 
perioder, for å bedre kunne ta imot nye medlemmer 
 
Ble godkjent. 
 
6) Fastsette medlemskontingent og vedta budsjett 
Styret foreslår å heve kontingenten tilbake til 500 kr/halvår, og ellers at regnskap/budsjett blir 
godkjent. Godkjent. 
 
 
7) Valg: 



Harald, Svein Erik og Morten står på valg etter å ha vært i styret de to siste år. 
Tony og Ørjan fortsetter sin periode. 
 
Alle styremedlemmene ble gjenvalgt. 
 
  



Vedlegg 1: Regnskap for 2017 

 
 

 
 
 
 
  



Vedlegg 2: Likviditetsbudsjett for 2018 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


